
Dagsorden til MED møde mandag d. 7.10. 2024.  Kl. 12.30 – 15.00. i rum 2.01 på Thors bakke 
Mødeleder:  AKN Punkter til dagsordenen sendes til MED-udvalgets med en indstilling 

beskrevet med de 4 Her (se nedenfor)  
 

De 4 H´er Form Tid 
Hvad – Tema 
Hvorfor – Baggrund 
Hvorhen- mål 
Hvordan-Proces 

S – Sparring 
O – Orientering 
D – Drøftelse 
B - Beslutning 
 

Sæt tid af til punktet 
 

 

Referent: Birthe 
Kaffehenter:  
Deltagere:  
Anne Kaae-Nielsen 
Rikke Kaas Schmidt 
Christina Greffel - Afbud 
Dorthe Rasmussen 
Anne Mette Aasted Christiansen 
Hanne Blaabjerg 
Line Jæger 
Rikke Skjødt Styhm 
Carina Juel Holmhus 
Randi Nielsen (afbud) 
Pia Johansson 
Ditte Josephine 
Ninna Ramsdal 
 
 
Kl.     -     Godkendelse og prioritering af dagsorden.ri4.14 
Tid Form Ansvarlig Punkter Referat 
 5 min B Mødeleder Godkendelse og evt. prioritering af dagsorden Punkt til evt.: 3/1 2025 
15 min O AKN Orientering om status på 

budgetforhandlinger 
På mødet orienteres om status for 
budgetforhandlingerne 
 

Anne har sendt mail ud omkring budgetforliget, så personalet er orienteret 
løbende. 
Høringssvar fra tandplejen er blevet set og hørt. Det er vi glade for. 
Endelig budgetforhandlingsmøde er torsdag den 10. oktober, og AKN vil 
herefter orienteret om det endelige budget. 
Der ligger en rammebesparelse for 2026/27/28. Der skal arbejdes på, hvor 
der kan findes besparelser. 



 
0 min O/S/B AKN UTH 

Evt. UTH-sager gennemgås og evt. 
læringsaktiviteter aftales 

Der ligger 2 sager. De kommer med næste gang. 

15 min. O Hanne Sygefravær i tandplejen 
Hanne giver en status på sygefravær i 
tandplejen 

HHB har udtrukket tal om fravær. Se bilag. 
Dialog om der kan laves tiltag for at nedbringe sygefraværet. 
Der er taget hånd om de langtidssygemeldte kolleger. 
Der er 15% langtidsfriske, dvs. dem som har haft 0 sygedage indenfor de 
seneste 12 mdr. 
 

70 min D/B  Den årlige arbejdsmiljødrøftelse 
AM giver en status på arbejdsmiljø indsatser i 
dette år. MED-udvalgsmedlemmerne 
gennemfører en brainstorm på emner, der kan 
være fokusemner i et godt arbejdsmiljø, i det 
kommende år. Herefter diskuterer MED-
udvalget emnerne og der vælges tre 
fokusområder.  
Disse planlægges i forhold til beskrivelse af 
emnet, mulige indsatser, succeskriterier og 
tidsplan 
 

Den årlige arbejdsmiljødrøftelse er vedhæftet, se bilag. 
 
Der udpeges 3 fokuspunkter, som der skal arbejdes videre med: 
 

• Sygefravær – Regler, kultur. Politikken revideres i AM, derefter i 
MED til godkendelse, og til sidst orientering på et P-møde. 

 
• Konfliktforbyggelse – ses på i MED efter endt MUS- samtaler, for 

derefter at beslutte hvem der skal arbejde med det. 
 

• Telefonpolitik – politikken revideres i AM. Herefter aftales hvordan 
det videreformidles. 

 
 
 
 

15 min O Line Referater fra Sektor-MED og H MED 
Der er mulighed for at spørge ind til eller få 
uddybet emner fra referaterne 
 

LJ orienterer: Der skal ske flere omplaceringer og afskedigelser af 
personale i hele kommunen i forbindelse med besparelser. Det har der 
ikke været en ordentlig orientering omkring. Derfor har medarbejdersiden 
lavet en udtalelse som skal med til 2. behandling i budgetforliget. 



 
  

15 min O/D Anne Meddelelser 
Anne/Hanne orienterer om aktuelle emner 
 

- 

10 min O Mødeleder Evt. 
 

Fredag den 3/1 2025 er første arbejdsdag i det nye år. Flere har valgt at 
holde fri denne dag.  
HHB har bedt om, at der meldes ind hvem der arbejder, da der skal være 
åbent for nødbehandlinger, som evt. kan samles på én klinik. 

Kl.    Evaluering af mødet 
3 min S Mødeleder Evaluering 

Hvad er vi lykkedes med på mødet i dag 
Hvad skal vi gøre anderledes næste gang 

 

 


